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Írásbeli kérdés

Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Felújítják-e a 12-es út teljes szakaszát ? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Varga István miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületem területén halad át a 12-es számú út .

Korábban döntés született arról, hogy költségvetési forrás terhére felújításra kerül a jelenle g
kátyús, balesetveszélyes út, egészen a parassapusztai átkel ő ig .

Információim szerint a Szob és Bernecebaráti közti mintegy 30 km-es szakasz felújítása idé n
megtörténik, ám a hátralévő 3 km-es szakasz Parassapusztáig nem . Ennek indoka pedig a
Bajnai kormány megszorító csomagja .

Ha ez tényleg így van, akkor mindez teljesen ellentétes a józan ésszel . Az autós ugyanis közel
30 km-en át jó minőségű úton közlekedik, majd a határ előtt hirtelen tengelytörőssé ,
életveszélyessé válik az út . Kinek jó ez ?

Kizárólag a megszorítások még sehol a világon nem vezettek eredményre, pláne úgy nem ,
hogy teljesen értelmetlen módon, értelmetlen célokra alkalmazzák azokat .

Kérdezem Miniszter Urat, lát-e lehetőséget arra, hogy a fent említett út utolsó 3 km-e s
szakasza is felújításra kerüljön ?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . június 29 .
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